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Protokół  Nr XLVII/2022 

z  sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu  15 września 2022 roku 

w godz. od 1600 do 1640 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych (ustawowo 15 radnych)   

Obecni (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał,  

Florczyk Damian, Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, 

Kędzia Piotr, Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

Nieobecny radny (1): Gałczyński Jacek, 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W sesji uczestniczyli także: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich 

radnych oraz gości. 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych  

i  Rada jest władna do  podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

6. Informacja z przygotowania placówek oświatowych Gminy Borek Wlkp. do rozpoczęcia 

nowego roku szkolnego 2022/2023. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1)  zmian budżetu i w budżecie na rok 2022; 

2)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2022-2028; 

3)  rozpatrzenia petycji w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy; 
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4)  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Borek Wielkopolski; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i  godziny doraźnych 

zastępstw oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia; 

6)  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony; 

7)  przyjęcia od Powiatu Gostyńskiego zadań w zakresie zimowego utrzymania dróg 

powiatowych w sezonie 2022/2023. 

9. Wolne głosy, wnioski i informacje.  

10. Zakończenie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady na prośbę Burmistrza wnioskował o wprowadzenie do 

porządku sesji projektu uchwały w sprawie wyłączenia Przedszkola Samorządowego w 

Wycisłowie z Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Borku Wielkopolskim. 

 

Po czym zapytał czy są inne uwagi do porządku sesji. 

Innych uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało  14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 

od głosowania. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, Kędzia Piotr, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji po wprowadzonej zmianie. 

Punkty od 1 do 7 bez zmian  

Punkt 8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 Podpunkty  1)  do   7) bez zmian 
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8) wyłączenia Przedszkola Samorządowego w Wycisłowie z Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego w Borku Wielkopolskim. 

 

Punkty 9 i 10 bez zmian. 

Uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem porządku głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał 

się od głosowania. 

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, Kędzia Piotr, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji. 

 

Ad. 3 . Przyjęcie protokołu z obrad XLVI sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z treścią protokołu 

z XLVI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu  16 sierpnia 2022 r. roku i był wyłożony 

na stanowisku ds. obsługi Rady Miejskiej, Burmistrza oraz kadr. Następnie zapytał czy radni 

zgłaszają uwagi do protokołu. 

 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XLVI sesji Rady głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, Kędzia Piotr, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta. 
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Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie zostało zamieszczone na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Borku Wlkp., zostało również przesłane radnym na pocztę 

elektroniczną i nie będą odczytywane. 

Po czym zapytał czy radni zgłaszają uwagi do sprawozdania. 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

Przewodniczący Rady zapytał czy radni zgłaszają uwagi do sprawozdania. 

Uwag nie zgłoszono. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6. Informacja z przygotowania placówek oświatowych Gminy Borek Wlkp. do 

rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2022/2023. 

Powyższą informację przedstawiła Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – 

Elżbieta Wojciechowska. 

Uwag nie zgłoszono. 

Informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie wpłynęła interpelacja oraz zapytanie.  

Radny Michał Dopierała wnioskował o zaproszenie na sesje Rady Miejskiej radnych Powiatu 

Gostyńskiego. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że na każda sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp. są zapraszani 

radni powiatowi. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian budżetu i w budżecie na rok 2022 

Skarbik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 
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b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLVII/ 391 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, Kędzia Piotr, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2023-2028 

Skarbnik Gminy  przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLVII/ 392 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, Kędzia Piotr, 
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Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

3) rozpatrzenia petycji w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLVI/ 393 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, Kędzia Piotr, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Borek Wielkopolski 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLVI/ 394 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, Kędzia Piotr, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i 

wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a) Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b) Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

 

Radny Michał Dopierała zapytał, czy dodatek funkcyjny w wysokości 400 zł jest wypłacany 

co miesiąc, czy też na rok szkolny. 

Burmistrz wyjaśnił, że co miesiąc. 

 

Ponadto radny Michał Dopierała zapytał jakie obowiązki na wychowawca, oprócz 

zorganizowania zebrania z rodzicami i wycieczki. 

 

Radna Elżbieta Wojciechowska (nauczyciel Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Borku 

Wlkp.) wyjaśniła, że praca wychowawcy, to nie tylko zebrania, to kontakt z rodzicami, 

telefony od rodziców rano i nawet w nocy, prowadzenie dokumentacji. Obecnie „dzięki panu 
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ministrowi” co tydzień odbywają się zebrania z rodzicami, które są niepłatne. Wychowawcy 

szkoły branżowej, oprócz tego, że mają trudną młodzież, rodziców, którzy czasami niewiele 

się interesują swoimi dziećmi, muszą prowadzić rozmowy z pracodawcami. Wychowawcami 

są non stop, nie tylko zebrania i wycieczka. 

 

Radny Michał Dopierała stwierdził, że odpowiedź nie przekonuje go, ale wystarcza. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLVI/ 395 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (13): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Florczyk Damian, Gawroński Romuald, 

Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, Kędzia Piotr, Osowicz Artur, Pawlak 

Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta 

Wstrzymuję się (1): Dopierała Michał 

 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania  

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a)  Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b)  Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  
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Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLVI/ 396 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, Kędzia Piotr, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

7)  przyjęcia od Powiatu Gostyńskiego zadań w zakresie zimowego utrzymania dróg 

powiatowych w sezonie 2022/2023 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a)  Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b)  Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLVI/ 397 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, Kędzia Piotr, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 
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8) wyłączenia Przedszkola Samorządowego w Wycisłowie z Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego  Borku Wielkopolskim 

Przewodniczący Rady  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Po czym Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem, prosząc o opinię Komisji 

Rady: 

a)  Rewizyjna – opinia pozytywna; 

b)  Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

c)  Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie wstrzymał się 

od głosowania.  

Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała Nr XLVI/ 398 /2022 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Wynik głosowania imiennego: 

Za (14): Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, 

Gawroński Romuald, Jakubiak Marcin, Malicki Roman, Andrzej Kubiak, Kędzia Piotr, 

Osowicz Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, 

Wojciechowska Elżbieta 

 

Ad.9. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

Radny Romuald Gawroński zapytał Burmistrza, czy są jakieś plany zagospodarowania 

budynku przedszkola w Wycisłowie. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że budynek ten Gmina zamierza przekazać Stowarzyszeniu Warsztaty 

Terapii Zajęciowej w Piaskach. Zamierzają otworzyć tam swój oddział od stycznia 2023 r.  

Ponadto Burmistrz poinformował, że w Edycji  jesiennej „Poznać Polskę” czyli wycieczki 

szkolne Zespół Szkolno - Przedszkolny w Zimnowodzie otrzymał dofinansowanie na dziesięć 

wniosków na kwotę 30 tys. zł,  Zespół Szkolno – Przedszkolny w Borku Wlkp. prawie 30 tys. 

zł oraz Szkoła Branżowa I stopnia  kwotę 5 tys. zł.  

Następnie Burmistrz odczytał podziękowanie od Pani Ireny Kamińskiej zamieszkałej w 

Gdyni, która w imieniu rodziny i swoim podziękowała Burmistrzowi Borku Wlkp., 
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Przewodniczącemu Rady Miejskiej oraz Radzie Miejskiej Borku Wlkp. za nadanie nazw ulic 

imieniem Aleksandra Thomasa, pismo stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.10. Zakończenie. 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył XLVII sesję Rady Miejskiej  

Borku Wlkp. 

 

  Protokołowała         Przewodniczący Rady 

   

Wiesława Wójcik            Tomasz Pawlak 


